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Dato/sted  29.08.2023/Teams 

 
Tid Kl. 18.00 Styremøte nummer 

 
11 

Deltagere fra styret: Ann, Lena, Gunni, Linda, Bent Charles, Rita, Iselin 

Forfall: Roy 

Referent: Lena Distribueres til: Hjemmesiden 

 
Sak  Ansvar Frist 

11.23.01 Godkjenning av innkalling –  

Godkjent 

Lena  

11.23.02 Godkjenning av referat –  

Godkjent 

Lena  

11.23.03 Godkjenning av protokoll –  

Godkjent 

Lena  

11.23.04 Post inn -  

Gjennomgått, se postliste. 

Lena  

11.23.05 Post ut –  

Gjennomgått, se postliste. 

Lena  

11.23.06 Økonomi 

• Jubileumsutstilling Pinsen 2023 

Ikke ferdig. 

 

• Nettbutikken 

Ikke ferdig. 

 

• GF vedtak medlemskontingent – avdelinger 

Ikke ferdig. 

 

• Utlegg Kirkesæther Rideskole 

Hoved klubben har betalt leie av bane for Avdeling Buskerud 

pålydende 20000kr.  

Dette er en engangsutbetaling og ikke en løpende utgift. 

Avtalen gjelder fra 01.05.2020 og fem år frem i tid. 

Styret velger å ikke gjøre noe med dette da vi ikke finner noe 

vedtak. 

Sak anses som avsluttet uten videre arbeid. 

 

• Rita bestiller pc til sekretær som blir sendt hjem. 

 

• Rita ønsker bankkort for bruk til betaling på nett 

som for eksempel ved bestilling av flyreiser til 

dommere. Dette for å slippe å bruke private kort. 

Blir bestilt på Rita sitt navn og stenges når Rita går 

av. 

Bent foreslår at det bestilles kredittkort da dette 

er tryggere. Det blir en kontrakt mellom kasserer 

og klubben/styreleder. 

For: Iselin, Ann, Bent Charles, Lena, Linda, Gunni 

Mot:  

Stemmer ikke: Rita 

Vedtatt. 

 

Rita har lite tid grunnet andre arrangementer fremover, men 

jobber med regnskap ved ledig tid. 

 

Rita  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ferdig 
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11.23.07 Sak unntas offentlighet på grunn av personvern. 

 

  

11.23.08 The Challenge – rottweiler til start 

Vi har fått bilde og lager en sak på dette til SoMe for å ønske 

lykke til. 

Linda tar kontakt og lager en sak til SoMe. 

Linda Ferdig 

11.23.09 Komiteer og råd – status 

LP rally komite på plass. 

Se hjemmeside for oppdatert informasjon. 

 

Vi ønsker de lykke til i arbeidet og takker for engasjementet. 

Alle  

11.23.10 Systemer  

 

• Microsoft Office pakke 

Rita anbefaler å gå for pakke hos one.com som vi har e-post hos. 

De har en business modell som inneholde Office pakke. 

Denne pakken inneholder også 1TB skylagring i OneDrive og 

Teams. 

Styret går for denne løsningen og avvikler google drive på sikt. 

 

Rita endrer abonnement hos one.com og informerer komiteer 

når dette er i orden slik at de kan si opp egne abonnement. 

Rita og Lena Ferdig 

11.23.11 Mentaltester  

FA 

Har sendt flere purringer til FA dommer for å få aktuelle datoer 

for å gjennomføre funksjonsanalyse.  

Har i tillegg også prøvd å ringe uten å få svar. 

Jobber videre med saken. 

 

MH 

Påmeldingsfristen til MH i september går ut i morgen. 

Har 16 påmeldte, så slipper trekning om ingen flere melder på. 

Av disse er det pr. i dag 13 rottweilere påmeldt. 

 

MH testen i oktober er allerede overtegnet, men vi fortsetter å ta 

imot påmeldinger ihht. regelverket. 

Lena  

11.23.12 Figurant- og testlederkurs 

Har annonsert og fått 5 påmeldinger til figurant- og testlederkurs 

1-3 september. 

Disse er videresendt Odal Hundeklubb. 

Noen av deltagerne her blir med å dekke inn behovet for 

figuranter denne høsten. 

Lena Ferdig 

11.23.13 Treningsgrupper 

• Utmelding TG Lillestrøm 

Ingenting nytt i saken. 

 

• Besøk til TG Bore helgen 1-3 september  

I forbindelse med utstilling NKK Rogaland er Ann og Lena i 

nærheten.  

Prøver å få til et besøk på treningen sammen med Gunni. 

Linda, Bent og Ann 
 
 
 
 
Ann og Gunni. 

 

11.23.14 SoMe 

Går fortsatt veldig bra. 

Fortsatt mye positive tilbakemeldinger. 

Vokser ikke like mye, men det er logisk. 

Stadig nye følgere, engasjement og liker klikk. 

Ann, Linda  

11.23.15 Informasjon til oppdrettere – går videre til neste møte Ann  
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11.23.16 Oppdretterliste på hjemmesiden 

Styret har mottatt e-post fra et medlem som lurer på hvorfor 

denne listen er så kort. 

På tide å ta en gjennomgang for å oppdatere denne? 

Styret setter i gang arbeidet med dette. 

Bent, Linda og Gunni  

11.23.17 HD prosjekt 

Neste møte. 

Iselin.  

11.23.18 Fra kjent til godkjent mentalstatus (fra GF 2023)  

Det er satt ned en arbeidsgruppe som skal jobbe med dette. 

De vil jobbe tett opp mot NKK og få på plass et forslag i god tid 

før GF 2024. 

Alle 
 
 
 

Ferdig for nå. 
Kommer tilbake 
sporadisk 

11.23.19 Liste over utestengte hunder  

Saken må gå videre da den juridiske avdelingen hos 

kennelklubben er litt «sårbar» om dagen. 

Gunni  

11.23.20 Adferd på rottweiler 

Status  

Fortsatt ikke svar fra de Nordiske raseklubbene. 

Ann sender ut purring. 

Brevet fra NRK hadde vært oppe på ringsekretærmøtet i Tromsø. 

Kun positive tilbakemeldinger fra både dommere og 

ringsekretærer. 

Ann 
 

 

11.23.21 Lovendring (fra GF 2023) 

Innsending av forhåndsstemmer. 

Linda og Bent Charles begynner å se på saken og lager forslag. 

Linda og Bent Charles  

11.23.22 Kompetanseutvikling 

• Kriterier 

 

Fra hjemmesiden: 

«Norsk Rottweilerklubb har etablert et studiestipend til 
medlemmer som ønsker å å ta en utdanning innen 
hundesporten. Det kan f.eks. være NKK Instruktør 1 eller 2, 
figurantkurs for mentaltester eller IPO/RIK, testledere for 
mentaltester, dommerutdanning o.l. Hensikten er å bygge opp 
en bredere kompetanse i medlemsmassen, og på den måten 
støtte pkt. 2 og 6 i klubbens formålsparagraf: 
Fremme muligheten for aktivitet med hund 
Ivareta medlemmenes kynologiske interesser. 
Medlemmer av Norsk Rottweilerklubb som oppfyller kravene til 
de forskjellige utdanningene, kan søke om å få dekket hele eller 
deler av studieavgiften. Betingelse for å få innvilget studiestøtte 
er at medlemmene forplikter seg til å bruke utdannelsen på 5 
arrangement i regi av Norsk Rottweilerklubb etter endt 
utdanning innenfor en tidsbestemt periode. Styret vil sette 
nærmere kriterier for denne støtten. 
Søknaden sendes til nrk@rottweiler.no med kopi til de 
respektive komiteene. Dersom utdanningsstøtten blir innvilget 
skal klubben sende med en anbefaling.» 
 
Foreløpig tar styret løpende avgjørelser angående dette i hver 
enkelt sak. 
Styret er positive til kompetanseheving og ønsker å utdanne 

egne medlemmer. 

 Ferdig 

11.23.23 Utstilling 16-17 september 2023 

Lite påmeldte. 

Utsette frist og lage annonse for å få flere påmeldinger. 

Ny frist 31.08.23 

Rita skriver ut og laminerer de nye cert kortene. 

Rita har full kontroll på arra, premier, rosetter, dommere, osv. 

Ann og Rita 
 

 

mailto:nrk@rottweiler.no
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11.23.24 Valpeshow 21-22.10.23 

Annonse er klar og er lagt ut. 

Linda lager arrangement på Facebook 

 

Rita har kontroll på arra, premier, rosetter, ringsekretærer osv. 

Ann, Rita og Iselin  

11.23.25 Jubileumshelg LP/Rally 

E-post fra Iselin 15.08.23 

Går videre til neste møte. 

Iselin  

11.23.26 Pinsehelgen 2024 

Brukskomiteen informerer om at det ikke er muligheter for 

gjennomføring på Sølen da denne helgen er full. 

På Finnskogen hvor de har vært før er det utfordringer med 

terrenget og grunneiere. 

Jobber med andre alternativer. 

Elverum? 

Ann mener det er mer enn nok terreng og vi kan få rabattert 

overnatting på Elverum camping. 

Lena tar dette tilbake til komiteen og støtter seg på Ann for å 

planlegge nærmere om det blir aktuelt. 

Lena  

11.23.27 Samarbeid 

• Ambient lounge  

Får ikke kontakt. 

Lena tar kontakt for å avslutte samarbeidet da vi ikke får respons. 

Lena  

11.23.28 Innkomne e-poster  

14.08.23 

E-post fra NKK med purring på spørreundersøkelse om 

nåværende helsekrav i klubber. 

Ann svarer ut denne. 

 

15.08.23 

E-post fra et medlem med spørsmål om spons til NM lydighet 

kl1 2023.  

Styret ønsker å sponse med 1700kr som er lik sum som spons til 

The Challenge. 

For: Linda, Lena, Gunni, Bent Charles, Rita, Ann. 

Søknad innvilget. 

 

Lena svarer på e-post. 

 

26.08.23 

E-post fra et medlem med spørsmål om karenstid før og etter 

spesialutstillinger. Får ikke meldt på utstilling 09.09.23 på 

Stiklestad. 

Det finnes ikke dokumentasjon på karenstid så dette stemmer 

ikke. Eneste regel er at man sier nei til rottweiler på utstilling 

samme helg som det arrangeres spesialer. 

 

Lena svarer på e-post. 

 

29.08.23 

E-post fra NKK ang. kandidater til domsutvalget. Ny frist. 

Rottweilerklubben har ingen forslag til kandidater. 

 
Ann 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

11.23.29 Diverse 

Det er helt tydelig vanskelig å få tak i dommere til FA. 

Lena har vært i kontakt med FA dommer tidligere i sommer og 

fått bekreftet at det kommer et dommerkurs FA. 

Her vil det blitt lagt opp til at personer med god relevant 

Lena  
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kompetanse får mulighet til å melde seg opp til kurs. 

Dette vil si f.eks beskrivere for MH, testledere FA/MH. 

 

Den nye MT vil komme til å ta tid, så dette blir nok løsningen i 

mellomtiden. 

 

Styret ønsker at vi pusher denne saken slik at vi får dommere 

innenfor egen raseklubb. 

 

Nytt møte 05.09.23 klokken 18:00 
 
Båstad 
Lena Davidsen 
Sekretær NRK 


